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Vragen van het lid Van Toorenburg (CDA) aan de minister van Veiligheid en 
Justitie over het bericht dat uit onderzoek van de Politieacademie blijkt dat de 
politie in de regio Midden- en West-Brabant na telefonische meldingen vaak 
geen contact meer opneemt met de burger (ingezonden 13 augustus 2012). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het bericht dat uit onderzoek van de Politieacade-
mie blijkt dat de politie in de regio Midden- en West-Brabant na telefonische 
meldingen vaak geen contact meer opneemt met de burger, terwijl die daar 
regelmatig wel behoefte aan heeft?1 

Vraag 2
Klopt dit bericht? 

Vraag 3
Hoe wilt u in de toekomst voorkomen dat de politie niet meer van zich laat 
horen als burgers daar wel behoefte aan hebben? 

Vraag 4
Is het waar dat er na meldingen die via het algemene politienummer 0900–
8844 zijn doorgezet naar de meldkamer zelfs helemaal geen terugkoppeling 
plaatsvindt? 

Vraag 5
Wat is uw oordeel over deze werkwijze? 

Vraag 6
Is het waar dat er plannen zijn om de werkwijze van de politieregio Midden- 
en West-Brabant in heel Nederland in te voeren? Zo ja, wat is daarover uw 
oordeel?

1 http://www.nu.nl/binnenland/2880963/te-vaak-geen-reactie-aangifte-.html
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